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Rada Miejska w Brzeszczach 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii 
KRM.0012.3.2.2024 
 

Portal Mieszkańca 
 

Protokół nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Rozwoju i Ekologii 

w dniu 10 września 2024 r. 
 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy w Brzeszczach, ul. Kościelna 4 (sala sesyjna). 
Czas trwania posiedzenia: 1430 - 1755 

Prowadzący: Radny Marek Czopek 
 
W posiedzeniu wzięło udział 10 członków komisji, zaproszeni goście oraz radni nie będący 
członkami komisji. 
 
Członkowie Komisji Skarbu, Rozwoju i Ekologii: 

1. Marek Czopek – przewodniczący komisji, 
2. Bartłomiej Drewniak – zastępca przewodniczącego, 
3. Sławomir Drobny 
4. Bogusława Dudzic 
5. Łukasz Korczyk 
6. Zdzisław Noworyta 
7. Stanisław Pastuszka 
8. Mateusz Romanek 
9. Danuta Socha 
10. Jacek Wawro 

 
Osoby zaproszone: 

1. Magdalena Maj – Sekretarz Gminy 
2. Renata Dudziak – Skarbnik Gminy 
3. Adrianna Kręt – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 
4. Anna Bartman – Naczelnik Wydziału Inwestycji 
5. Sebastian Siwiec – Naczelnik Wydziału Środowiska 

 
1. Agnieszka Oleś – radna, 
2. Jan Korczyk – radny, 
3. Mirosław Boroń – radny,  
4. Maciej Puzoń – radny. 
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Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o strumieniu odpadów. 
4. Analiza wykonania budżetu gminy za I półroczek 2024 r. 
5. Opiniowanie projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/612/2023 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Brzeszcze na lata 2024 - 2038 - druk nr 0054_2024. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/613/2023 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2023 r. Uchwała Budżetowa Gminy Brzeszcze na rok 2024 
- druk nr 0055_2024. 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/399/2022 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 26 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zakresu pomocy 
zapewnianej obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa - druk nr 0046_2024. 
4. Projekt uchwały w sprawie zasad używania herbu i sztandaru Gminy Brzeszcze - druk 
nr 0047_2024. 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały NR IV.NZ/45/2024 Rady Miejskiej 
w Brzeszczach z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu cmentarzy 
komunalnych na terenie Gminy Brzeszcze - druk 0056_2024. 
6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oświęcimskiego 
w celu realizacji zadań z zakresu poprawy bezpieczeństwa na drogach powiatowych 
realizowanych wspólnie przez Powiat Oświęcimski oraz Gminy poprzez montaż 
radarowych wyświetlaczy prędkości - druk nr 0057_2024. 
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Oświęcim w celu 
realizacji zadania pn. "Poprawa układu komunikacyjnego w rejonie cmentarza 
komunalnego w Rajsku wzdłuż ul. Altanowej" - druk nr 0048_2024. 
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/39/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 27 czerwca 2024 r. - druk nr 0049_2024. 
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/137/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 28 listopada 2019 r. - druk nr 0050_2024. 
10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Brzeszcz oraz wniosku do 
Przewodniczącego i Rady Gminy Brzeszcze - druk nr 0051_2024. 
11. Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezzasadny - druk nr 0052_2024. 
12. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na "czynności O.P.S. oraz 
nieprawidłowości prawne przy wyborze Dyr. OPS" - druk nr 0053_2024. 

6. Sprawy bieżące. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
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Streszczenie przebiegu obrad posiedzenia Komisji Skarbu, Rozwoju i Ekologii: 
 
W ramach posiedzenia komisji były omawiane i opiniowane projekty uchwał. 
 
Ad. 1 Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie Komisji Skarbu, Rozwoju i Ekologii otworzył przewodniczący Marek Czopek. 
W posiedzeniu uczestniczyło 10 radnych, czyli było kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji. 
 
Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 
Głosowanie w sprawie Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 9 ZA 
Krzysztof Bielenin, Mirosław Boroń, Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, 
Bogusława Dudzic, Jan Korczyk, Zdzisław Noworyta, Stanisław Pastuszka, Mateusz Romanek, 
Danuta Socha, Jacek Wawro. 
NIEOBECNI (1) Łukasz Korczyk 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii przyjęła porządek obrad – 9 głosów ZA. 
 
Ad. 3 Informacja o strumieniu odpadów. 
 
Sebastian Siwiec Naczelnik Wydziału Środowiska: 
Jest to kontynuacja informacji, która była przedstawiana przez Burmistrza na posiedzeniu stałych 
komisji Rady Miejskiej w m-c lipiec. Przedstawię kolejne 2 miesiące, czyli strumień odpadów do 
końca lipca. 
Informuję, że jest ogłoszone postępowanie dotyczące odbioru zagospodarowania odpadów na 25 
miesięcy, które zostało ogłoszone na początku września. Terminy składania ofert upływa 10 
października br. o godz. 10.00 i również w tym samym dniu o godz. 10:15 będzie otwarcie 
złożonych ofert. Jeżeli mają Państwa pytania to postaram się odpowiedzieć. 
 
Załącznik nr 1_Strumień odpadów zestawienie. 
 
Dyskusja: 
Radny Jacek Wawro: 
Panie Naczelniku przewija się problem ściągalności opłat za odpady komunalne, proszę 
o informację ile takich osób jest w systemie? Jak to wygląda w systemie? Czy ten system na dzisiaj 
się bilansuje, czy musimy do niego dokładać? 
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Skarbnik Gminy Renata Dudziak: 
Ilość osób niepłacących się zmienia. Niepłacącym w systemie jest osoba, która jest właścicielem 
deklaracji ale za ile osób nie płaci to jest zupełnie inny temat, może to być jedna osoba a może być 
kilka osób zobowiązanych w ramach oczywiście właściciela. Należności są na mniej więcej na 
stałym poziomie: 300 tys. zł. Trwa egzekucją, są postepowania od upominawczego, ponieważ takie 
musi być pierwsze aż po postępowania komornicze. W tych przypadkach, gdzie nie działają nasze 
upomnienia przypominające, to gdzie da się coś ściągnąć to komornik egzekwuje. 
 
Kwota będzie znana na 10.10.2024 r. wg. stanu na 30.09.2024 r., Wydział Środowiska nie posiada 
takich danych, ponieważ one w całości są w Wydziale Finansowym. 
 
Bilansowanie – z założeń systemu ustalania ceny dla mieszkańców, ten system się nie bilansował 
od początku. Przedsięwzięcie kończy się 30.11.2024 r., które jest wpisane w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej i były takie założenia, że będziemy dokładać ok. 150 – 200 tys. zł w stosunku do ceny 
którą płaca mieszkańcy za dostępność tego systemu. Po analizie i po zmianie przepisów, które się 
zmieniły w związku z dopłatą - przedtem dopłata do systemu była niemożliwa, u nas stosowana na 
zasadzie normalnego wydatku planowania i nie było za to kary z tego tytułu, były upomnienia itd. 
Na ten moment się zmieniło tyle, że ustawa dopuszcza możliwość dopłaty, natomiast wcześniej 
musi być zgoda Rady Miejskiej na takie dopłaty. 
Wykonałam wstępną analizę na półrocze i na podstawie wyliczeń wychodzi, że w tym roku 
powinniśmy się zmieścić w kwotach ale na zasadzie przesuwania tych płatności. Gdybyśmy chcieli 
zamknąć faktycznie całe przedsięwzięcie, czyli do końca listopada br. z płatnością w grudniu za 
listopad to obawiam się, że tych pieniędzy w tym okresie trwania tego przedsięwzięcia by zabrakło, 
natomiast jeżeli popatrzymy tylko na budżet to będziemy tak regulować płatności zgodnie 
z obowiązującymi umowami i terminami, żeby nie dopłacać w tym roku do systemu. Pełna analiza 
będzie dopiero po miesiącu wrześniu br. 
 
Radny Jacek Wawro: 
Czy rozpoczęła się procedura w związku z podniesieniem rzędnych na składowisku odpadów? 
Proszę o kilka zdań w tym temacie, ze względu na obawy mieszkańców. 
 
Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec: 
Agencja Komunalna złożyła wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na 
realizację przedsięwzięcia, które potocznie nazwę podniesienia rzędnej składowiska o 10 m. Jest 
to postępowanie, które kwalifikuje się jako postępowanie z udziałem społeczeństwa i tutaj są 
odpowiednie procedury, jeżeli chodzi o ustawę o dostępie do informacji o środowisku. W toku 
postępowania raport, wniosek Agencji Komunalnej zostały przesłane do organów: Regionalnej 
Dyrekcji Ochrony Środowiska, Wód Polskich, Sanepidu i Marszałka Województwa. Na ta chwilę 
z Urzędu Marszałkowskiego przyszło pismo o przedłużeniu terminu, w którym wyrażą swoja 
opinię. Otrzymaliśmy opinię z Sanepidu, uzupełnienie z Wód Polskich. 
 
Postępowanie toczy się z udziałem społeczeństwa na tablicach ogłoszeń, na stronie internetowej 
i w Biuletynie Informacji Publicznej taka informacja została zawarta. 
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W tym momencie oczekujemy na uzgodnienia organów. Jak organy wyrażą swoje stanowiska to 
będziemy starali się to Państwu przedstawić i myślę, że Pan Prezes w tym temacie się wypowie 
i odniesie się do całego zagadnienia. 
 
Przewodniczący Marek Czopek: 
Czy uzgodnienia, które już mamy to są pozytywne? 
 
Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec: 
Jeżeli chodzi o stanowisko sanepidu to z jakimiś uwagami. 
 
Radny Maciej Puzoń: 
Przetarg na wywóz śmieci – chcemy zawrzeć umowę na prawie 2,5 roku, czy mając 100% udziałów 
w Agencji Komunalnej nie moglibyśmy zawierać krótszych umów? Jest ogłaszany przetarg, czy nie 
można Agencji Komunalnej zlecić tego w formie bezprzetargowej? 
 
Skarbnik Gminy Renata Dudziak: 
Nie możemy zlecić in house, nawet jeżeli Agencja Komunalna spełniałaby te warunki procentowe, 
a nie spełnia, ponieważ Agencja Komunalna kilka lat wstecz pozyskała dotację na rozbudowę 
systemu śmieciowego, żeby skorzystać i uzyskać trwałość projektu musi wszystkie swoje usługi 
sprzedawać tylko i wyłącznie w formie przetargu ograniczonego, oprócz tej umowy która jest 
zawarta na odbiór i zagospodarowanie odpadów, to jest jeszcze umowa tzw. gospodarcza, która 
jest aktualizowana i rozliczana z Agencja Komunalną na zasadzie rekompensat. 
 
Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec: 
Rozważaliśmy róże warianty pod uwagę, uznaliśmy że taka forma daje stabilność ceny dla 
mieszkańca i jest najkorzystniejszym wariantem. 
 
Radny Mateusz Romanek: 
Jaki procent składowanych odpadów pochodzi z terenu naszej gminy, a jaki z gmin ościennych? 
 
Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec: 
Nie posiadam takich informacji od ręki, żeby Państwu je przedstawić ponieważ jest to informacja 
strikte dotycząca przedsiębiorstwa. Należy mieć również na uwadze, że jest to dochodowe 
przedsięwzięcie Agencji Komunalnej (składowisko odpadów). Wiadomo, odpady niosą ze sobą 
jakąś uciążliwość ale stanowią też przychód do budżetu gminy. Mają Państwo na pewno 
świadomość opłaty marszałkowskiej, jest to opłata która jest zawarta w cenie za deponowanie 
odpadów na składowisku i to jest opłata rzędu 2 mln zł rocznie, 50 % czyli 1 mln zł rocznie trafia 
do budżetu gminy. 
 
Radny Mateusz Romanek: 
Skąd wzięła się rzędna 10m? Jak to jest zaplanowane i na ile lat ma nam to starczyć? 
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Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec: 
Pytanie kierowane jest do wnioskodawcy, nie chciałbym jako biorący udział w postępowaniu 
w  żaden sposób się wypowiadać. 
 
Radny Mateusz Romanek: 
Ile w tej chwili wynosi rzędna tego składowiska? 
 
Naczelnik Wydziału Środowiska Sebastian Siwiec: 
W postępowaniu jest określona rzędna ale nie chce jej wskazywać ponieważ jej nie pamiętam, 
niestety nie znam całego wniosku na pamięć. 
 
Przewodniczący Marek Czopek: 
W planie pracy komisji było spotkanie z Prezesem Agencji Komunalnej w sprawie nowej inwestycji 
i związku z tym, że inwestycja jest jeszcze na takim etapie, gdzie za wcześnie byłoby na dyskusję 
i odwiedziny, dlatego uznaliśmy, że na przełomie września lub początku października zrobilibyśmy 
spotkanie nie w formie komisji tylko dla chętnych radnych na miejscu, żeby dowiedzieć się 
szczegółów inwestycji i zadać ewentualne pytania do Prezesa. 
 
Ad. 4 Analiza wykonania budżetu gminy za I półroczek 2024 r. 
 
Renata Dudziak Skarbnik Gminy: 
Od ubiegłego roku, nie ma już obowiązku sporządzania sprawozdania w formie informacji 
półrocznej. Obowiązek był zapisany w ustawie o finansach publicznych, dla urzędów gminy ten 
obowiązek zniknął. W ubiegłym roku taka informacja do Rady Miejskiej została przekazana i już 
nie jest sporządzane takie sprawozdanie. 
Pozwoliłam sobie w dowolnej przeze mnie formie Państwu Radnym przygotować dane, które 
wynikają z naszego planu wg. stanu na dzień 30.06.2024 r., czyli za I półrocze br. 
 
Materiały zostały do Państwa przesłane, podzieliłam je na dochody, wydatki i również wydatki 
majątkowe. Każde z zadań zawiera plan pierwotny, plan po ewentualnych zmianach – wydatki 
wykonane oczywiście na dzień 30.06.2024 r. oraz procent wykonania tego planu. 
 
Załącznik nr 2_Informacja półroczna o wykonaniu budżetu na 30 czerwca 2024 r. 
Załącznik nr 3_Dochody_wydatki_deficyt na 30_06_2024 r. 
Załącznik nr 4_Dochody na 30_06_2024. 
Załącznik nr 5_Wydatki na 30_06_2024 
Załącznik nr 6_Wydatki na 30_06_2024_majątkowe. 
 
Dyskusja: 
Przewodniczący Marek Czopek: 
Chciałbym jeszcze wrócić do tematu odpadów – wykonanie na dzień 30.06.2024 r. w dochodach 
jest powyżej 50%, to znaczy, że dobrze jest z tą ściągalnością?  
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Skarbnik Gminy Renata Dudziak: 
Wykonanie procentowe powinno tak na prawdę być porównywane na dzień 31.12.2024 r., dlatego 
że osoby płacą np. ktoś dostaje informację o wpłacie w styczniu i opłaca cały rok, jeżeli ileś osób 
w ten sposób zrobi to kwota już może zostać wykonana ale to nie oznacza, że jest to wykonane 
ponad 50%. Jeżeli chodzi o ściągalność to na pewno jest, zostały wysłane upomnienia oraz 
informacja telefoniczna. Jednak jeżeli informacja telefoniczna nie działał to zostały wysłane 
upomnienia do egzekucji. 
 
Przewodniczący Marek Czopek: 
Wydatki majątkowe – czy są wydatki, których wykonanie jest zagrożone w tym roku? 
 
Skarbnik Gminy Renata Dudziak: 
Nie mam takiej wiedzy, żeby zadania majątkowe były zagrożone. Większą wiedzę w tym zakresie 
będzie miał Wydział Inwestycji, to też jest kwestia o jakie zadanie konkretnie chodzi.  
 
Ad. 5 Opiniowanie projektów uchwał: 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/612/2023 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 
2024 - 2038 - druk nr 0054_2024. 
 
Renata Dudziak Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr LXI/612/2023 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2024 - 2038 na druku nr 0054_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr LXI/612/2023 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeszcze na lata 2024 - 2038 - druk nr 0054_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Zdzisław Noworyta, 
Stanisław Pastuszka, Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (1) Łukasz Korczyk 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinię do projektu uchwały na druku 
nr 0054_2024 – 9 głosów ZA. 
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2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/613/2023 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 19 grudnia 2023 r. Uchwała Budżetowa Gminy Brzeszcze na rok 2024 - druk nr 0055_2024. 
 
Renata Dudziak Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr LXI/613/2023 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2023 r. Uchwała Budżetowa 
Gminy Brzeszcze na rok 2024 na druku nr 0055_2024. 
 
Dyskusja: 
Radny Maciej Puzoń: 
Transport dzieci do placówek szkolnych - ile jest dowożonych dzieci? 
 
Przewodniczący Marek Czopek: 
Budżet Państwa nie zapewnił środków w postaci subwencji na podwyżkę dla nauczycieli w całości? 
Jakie są perspektywy aby te środki odzyskać? Subwencja nigdy nie wystarczała na podwyżki dla 
nauczycieli.  
 
Skarbnik Gminy Renata Dudziak: 
O odzyskaniu tych środków nie ma mowy. Subwencja nie pokrywa podwyżek. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr LXI/613/2023 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 19 grudnia 2023 r. Uchwała 
Budżetowa Gminy Brzeszcze na rok 2024 - druk nr 0055_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Stanisław Pastuszka, 
Mateusz Romanek, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (3) Łukasz Korczyk, Zdzisław Noworyta, Danuta Socha 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinię do projektu uchwały na druku 
nr 0055_2024 – 7 głosów ZA. 
 
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/399/2022 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 26 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom 
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa - druk nr 0046_2024. 
 
Renata Dudziak Skarbnik Gminy przedstawiła w sprawie zmiany uchwały nr XLI/399/2022 Rady 
Miejskiej w Brzeszczach z dnia 26 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zakresu pomocy 
zapewnianej obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 
na druku nr 0046_2024. 
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Dyskusja: 
Radny Mateusz Romanek: 
Jaka jest forma pomocy? 
 
Skarbnik Gminy Renata Dudziak: 
W tym roku planuje się wydatkowanie reszty środków z darowizn na imprezę o charakterze 
integracyjnym. Przypuszczam, że będzie to powiązane z ZSP nr 5 w Brzeszczach, po zakończeniu 
inwestycji dlatego że w tej palcówce dzieci uczących się i korzystających z przedszkoli jest 
najwięcej, więc taki jest pomysł. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XLI/399/2022 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 26 kwietnia 2022 r. w sprawie 
określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 
na terytorium tego państwa - druk nr 0046_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Stanisław Pastuszka, 
Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (2) Łukasz Korczyk, Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinię do projektu uchwały na druku 
nr 0046_2024 – 8 głosów ZA. 
 
4. Projekt uchwały w sprawie zasad używania herbu i sztandaru Gminy Brzeszcze - druk 
nr 0047_2024. 
Magdalena Maj Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad używania herbu 
i sztandaru Gminy Brzeszcze na druku nr 0047_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zasad 
używania herbu i sztandaru Gminy Brzeszcze - druk nr 0047_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Łukasz Korczyk, 
Stanisław Pastuszka, Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
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Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinie do projektu uchwały na druku 
nr 0047_2024 – 9 głosów ZA. 
 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały NR IV.NZ/45/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu cmentarzy komunalnych na terenie Gminy 
Brzeszcze - druk 0056_2024. 
 
Adrianna Kręt Naczelnik Wydziału Infrastruktury przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały NR IV.NZ/45/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie przyjęcia 
Regulaminu cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Brzeszcze na druku 0056_2024. 
 
Radny Stanisław Pastuszka: 
Odpowiedzialność pkt. 3 - na naszych cmentarzach rosną drzewa, więc proszę wyjaśnić czy te 
drzewa, jeżeli się powalą i przykładowo zniszczą, uszkodzą pomnik lub tablicę nagrobka, to kto 
będzie brał odpowiedzialność za szkody? 
 
Radny Maciej Puzoń: 
Czy cmentarze są zamykane zgodnie z regulaminem? Będąc na wizji z radnym J. Korczykiem na 
cmentarzu w Jawiszowicach po godz. 23:00 to cmentarz był jeszcze otwarty. Czy regulamin dotyczy 
tylko nowego cmentarza w Brzeszczach? 
 
Radny Marek Czopek: 
Kto odpowiada za kradzież czy akty wandalizmu? Administrator cmentarza za nic nie odpowiada. 
Proszę o przygotowanie wyjaśnień. Paragraf 10, ust. 7 i 8 - czy może żądać? Co jeżeli, ktoś do tych 
żądań się nie dostosuje, to co wtedy? 
 
Na pytanie zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej do projektu uchwały sprawie zmiany uchwały NR 
IV.NZ/45/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 9 lipca 2024 r. w sprawie przyjęcia 
Regulaminu cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Brzeszcze - druk 0056_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Łukasz Korczyk, 
Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Pastuszka 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinie do projektu uchwały na druku 
nr 0056_2024 – 8 głosów ZA. 
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6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oświęcimskiego w celu 
realizacji zadań z zakresu poprawy bezpieczeństwa na drogach powiatowych realizowanych 
wspólnie przez Powiat Oświęcimski oraz Gminy poprzez montaż radarowych wyświetlaczy 
prędkości - druk nr 0057_2024. 
 
Adrianna Kręt Naczelnik Wydziału Infrastruktury przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Oświęcimskiego w celu realizacji zadań z zakresu 
poprawy bezpieczeństwa na drogach powiatowych realizowanych wspólnie przez Powiat 
Oświęcimski oraz Gminy poprzez montaż radarowych wyświetlaczy prędkości na druku 
nr 0057_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Oświęcimskiego w celu realizacji zadań z zakresu poprawy 
bezpieczeństwa na drogach powiatowych realizowanych wspólnie przez Powiat Oświęcimski 
oraz Gminy poprzez montaż radarowych wyświetlaczy prędkości - druk nr 0057_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Łukasz Korczyk, 
Stanisław Pastuszka, Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinię do projektu uchwały na druku 
nr 0057_2024 – 9 głosów ZA. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Oświęcim w celu 
realizacji zadania pn. "Poprawa układu komunikacyjnego w rejonie cmentarza komunalnego 
w Rajsku wzdłuż ul. Altanowej" - druk nr 0048_2024. 
Anna Bartman Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Oświęcim w celu realizacji zadania pn. "Poprawa układu 
komunikacyjnego w rejonie cmentarza komunalnego w Rajsku wzdłuż ul. Altanowej" na druku 
nr 0048_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Oświęcim w celu realizacji zadania pn. "Poprawa układu 
komunikacyjnego w rejonie cmentarza komunalnego w Rajsku wzdłuż ul. Altanowej" - druk 
nr 0048_2024. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Łukasz Korczyk, 
Stanisław Pastuszka, Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinię do projektu uchwały na druku 
nr 0048_2024 – 9 głosów ZA. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/39/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 
27 czerwca 2024 r. - druk nr 0049_2024. 
 
Danuta Socha Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr III/39/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 27 czerwca 2024 r. na druku 
nr 0049_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr III/39/2024 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 27 czerwca 2024 r. - druk 
nr 0049_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (9) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Łukasz Korczyk, 
Stanisław Pastuszka, Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywna opinie do projektu uchwały na druku 
nr 0049_2024 – 9 głosów ZA. 
 
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/137/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach 
z dnia 28 listopada 2019 r. - druk nr 0050_2024. 
 
Danuta Socha Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła projekt uchwał w sprawie zmiany 
uchwały nr XI/137/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 28 listopada 2019 r. na druku 
nr 0050_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
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Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XI/137/2019 Rady Miejskiej w Brzeszczach z dnia 28 listopada 2019 r. - druk 
nr 0050_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Łukasz Korczyk, 
Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Pastuszka 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywna opinie do projektu uchwały na druku 
nr 0050_2024 – 8 głosów ZA. 
 
10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Brzeszcz oraz wniosku do 
Przewodniczącego i Rady Gminy Brzeszcze - druk nr 0051_2024. 
 
Sławomir Drobny Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Brzeszcz oraz wniosku do Przewodniczącego i Rady 
Gminy Brzeszcze na druku nr 0051_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na Burmistrza Brzeszcz oraz wniosku do Przewodniczącego i Rady Gminy Brzeszcze - druk 
nr 0051_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Stanisław Pastuszka, 
Mateusz Romanek, Danuta Socha, Jacek Wawro 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Korczyk 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinię do projektu uchwały na druku 
nr 0051_2024 – 8 głosów ZA. 
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11. Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezzasadny - druk nr 0052_2024. 
 
Sławomir Drobny Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały 
w sprawie uznania wniosku za bezzasadny na druku nr 0052_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uznania 
wniosku za bezzasadny - druk nr 0052_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Mateusz Romanek, 
Danuta Socha, Jacek Wawro 
BRAK GŁOSU (2) Łukasz Korczyk, Stanisław Pastuszka 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinie do projektu uchwały na druku 
nr 0052_2024 – 7 głosów ZA. 
 
12. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na "czynności O.P.S. oraz nieprawidłowości 
prawne przy wyborze Dyr. OPS" - druk nr 0053_2024. 
 
Głosowano w sprawie: wydania pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na "czynności O.P.S. oraz nieprawidłowości prawne przy wyborze Dyr. OPS" - druk 
nr 0053_2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (7) 
Marek Czopek, Bartłomiej Drewniak, Sławomir Drobny, Bogusława Dudzic, Mateusz Romanek, 
Danuta Socha, Jacek Wawro 
BRAK GŁOSU (2) Łukasz Korczyk, Stanisław Pastuszka 
NIEOBECNI (1) Zdzisław Noworyta 
 
Komisja Skarbu, Rozwoju i Ekologii wydała pozytywną opinie do projektu uchwały na druku 
nr 0053_2024 – 7 głosów ZA. 
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Sławomir Drobny Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na "czynności O.P.S. oraz nieprawidłowości prawne przy wyborze 
Dyr. OPS" na druku nr 0053_2024. 
 
Dyskusja: brak zgłoszeń. 
 
Ad. 6 Sprawy bieżące. 
 
Radny Łukasz Korczyk: 
ul. Bielska (przy granicy z Dankowicami), mieszkańcy zgłaszali, że nie są 
przeczyszczane/przepłukiwane końcówki wodociągów i że mają dużo opiłków żelaza. Proszę 
o zgłoszenie do RPWiK, żeby to czyszczenie końcówek wodociągów odbywało się regularnie. 
 
Radna Agnieszka Oleś: 
mieszkańcy zgłaszają, że jest ogromna dziura od Pomu do ul. Turystycznej - przy przejściu dla 
pieszych jak się idzie do kościoła. Czy można prosić o załatanie tej dziury? 
 
Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec wyczerpania porządku obrad i braku dalszych zgłoszeń w dyskusji prowadzący komisję – 
Przewodniczący Marek Czopek zamknął posiedzenie Komisji Skarbu, Rozwoju i Ekologii. 
 
 

Przewodniczący Komisji Skarbu, 
Rozwoju i Ekologii 

Marek Czopek 
 
 
Przygotował(a): Ewelina Drobisz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


